
 

-Bruker Confidential- 

MR vergadering 5/3/2024 

Aanwezig: 

Tine Martens, Rick Rooijackers, Bram Snijders, Mariska Verberne, Petra van Bussel, Esther Sweebe 

(via TEAMS) en Pauline Zuurendonk (via Teams) 

1. Opening 

Tine opent de vergadering om 20.00 

2 Notulen van de vorige vergadering. 

Punt 4. Tine kaart aan dat de MR instemmingsrecht heeft met betrekking tot het Schoolplan. Het 

schoolplan dient dus uiterlijk 2 weken voor de volgende vergadering gecirculeerd te worden. Verder 

is er nog een correctie omtrent punt 5: de doelstelling is om een speelzaal voor groep 1&2 te 

realiseren die eventueel ook gebruikt kan worden door andere groepen.  

3 Klassezorg.  

Dit is een beleidsstuk dat ieder jaar ge-update wordt. Helaas was er niet genoeg tijd voor meerder 

MR leden om dit stuk door te lezen voor de vergadering. Esther laat weten dat het document 

nagenoeg gelijk is aan de versie van afgelopen jaar (alleen een nieuwe naam voor het 

leerlingvolgsysteem). Aan MR leden wordt gevraagd om het document door te lezen en eventueel 

vragen te stellen op de volgende vergadering (7 Mei) 

4. Advies benoeming 

De aanstelling van Joost Martens als nieuwe schoolleider is goedgekeurd door de benoemings advies 

commisie (BAC) waarin Mariska Verberne, Bram Snijders en Marjan van de Mortel plaats namen. Op 

Donderdag 22 Februari vond het gesprek plaats met de solicitant (Joost Martens), BAC en de Prodas 

bestuurder Mischa Kleukers. Jolanda van Loon was hierbij ook aanwezig. De MR benadrukt haar 

vertrouwen in de aanstelling van Joost Martens maar stelt wel een aantal vraagtekens bij de gekozen 

procedure, die lijkt niet geheel overeen te komen met de regelementen omtrent de aanstelling van 

een nieuwe schoolleider. (A) Tine Martens zal een gesprek aangaan met Mischa Kleukers voor verder 

uitleg. 

5  Visie MR 

Tine stelt voor om de visie van de MR verder te definiëren. Met de aanstelling van een nieuwe 

directeur en een aantal nieuwe MR leden lijkt dit een geschikt moment. Niet alle leden zijn volledig 

op de hoogte van de inspraak en adviesrechten van de MR. Tine zal daarom de relevante secties van 

het wetsartikel delen zodat de tijdens de volgende vergadering besproken kan worden. Het is 

belangrijk om te beslissen op welke punten de MR haar advies/inspraak recht actief wil gebruiken en 

op welke punten de MR wellicht iets meer op de achtergrond treedt (ouderbijdrage wordt als 

voorbeeld genoemd). 

6 Overige 

Gezien de MR graag een goede band opbouwt met de nieuwe Directeur Joost Martens wordt hij 

uitgenodigd voor een speciaal welkom bij de volgende vergadering (7 Mei). 19 April is waarschijnlijk 

de laatste dag van de aanstelling van Thomas Koolen. Tine Martens zorgt namens de MR en 

eventueel met Vera Verdonschot van de OR voor een bedankje. 
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Afsluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.58 


